

《单词百科:pre-sale是什么意思?pre-sale怎么发音?pre-sale的解释和用法》

英语单词pre-sale是什么意思?pre-sale怎么读?pre-sale怎么发音?简答网为您整理了pre-sale的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



pre-sale怎么读

pre-sale的读音:[p'ri : s'e ɪ l]

pre-sale的意思

1、预前

pre-sale的相关词组

- 1、bulk sale 整批销售, 趸售;
- 2、bring-and-buy sale 买卖交易会;
- 3、bill of sale 抵押证券;卖契;

- 4、bargain sale 大廉价;
- 5、clearance sale 清仓削价销售;
- 6、cash sale 现货;
- 7、for sale 待售;
- 8、flash sale 限时抢购;
- 9、fire sale 火灾受损物品拍卖;
- 10、jumble sale (义卖时的) 杂物拍卖;
- 11、garage sale 现场旧货出售;
- 12、have a sale 廉售;
- 13、Not for Sale 恕不出售;
- 14、on sale 有售, 上市;廉价出售;
- 15、point of sale 销货点;
- 16、rummage sale 捐赠物义卖, 清仓拍卖;
- 17、points of sale 销货点(point of sale的名词复数);
- 18、subject to prior sale 以未出售为有效;
- 19、Short sale 卖空;
- 20、wash sale 虚卖;

pre-sale的双语例句

1、And sale leather or flix criterion conversely, but economic benefits however prep above is former.

而营销皮革或毛皮则反之, 但经济效益却高于前者.

2、EXAMPLE : Before I make a sales presentation I need a few minutes to do my prep.

在做销售演示之前,我需要几分钟时间做准备.

3、The author shows us how to strengthen internal audit of accounts receivable to prevent sales risk.

加强应收账款的事前、事中、事后内部审计,降低、化解、减少应收账款风险,提高防范销售风险能力.

4、Was he attempting to prepare a wholesale massacre to avenge his son?

莫非他企图把大伙都一网打尽来给他儿子报仇?

5、He began an apprenticeship as wholesale trader.

他开始当批发商人的学徒.

6、Aggressive and premature pursuit of this information may antagonize the wholesaler and poison the relationship.

太激进或不成熟的追求会引起批发商反感,有害于关系.

7、Assets classified as held for sale are not depreciated or amortized.

资产当做拿着分类因为售卖不被贬值或分期偿还.

8、At present there are many kinds on sale in the city of Alar.

目前,在阿拉尔市零售的生鲜乳较多,市民对其卫生状况不很了解.

9、Our modern managing process. strict quality control system and prefect after-sale service guarantee our high reputation.

我公司采用现代化的管理程序、严格的品质管理体系以及完善的售后服务是我公司信誉强有力的保证.

10、Pressing the mood that goes visiting gate knife is very advantageous to product sale.

迫切去参观金门菜刀的心情对产品销售是非常有利的.

11、To assist operationally and administratively in the achievement of department's pre-determined sales and revenue targets.

提供运营和行政协助以达成预先设定的部门销售和收入目标.

12、Make the extra effort to impress the buyer and you will be rewarded with a quicker sale.

多用心去打动顾客，货物就会更快售出。

13、Prepare sales contract and be in charge of business negotiation independently.

准备销售合同并独立负责商务谈判。

14、Depend on supreme quality and premium after-sales services , it has gained credit from craft brothers.

凭着“过硬的品质、优质的售后服务”被商家频频称道。

15、Reporter: Does at present the sale mode of video website get ad advocate was approbated?

记者: 目前视频网站的营销模式得到广告主认可了吗?

16、Publication medium advocate battalion is published, issue, presswork sale of goods and materials and bill presswork.

出版传媒主营出版、发行、印刷物资销售及票据印刷。

17、Notes receivable represent mainly bank acceptance bill received for sales of goods and products.

应收票据主要为销售商品或产品而收到的银行承兑汇票。

18、Advanced knowledge of working with sales, booking and backlog data interpretation and application.

有先进的销售、预定和积压数据解释和实际应用的理念。

以上是简答网为您整理的pre-sale怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于pre-

sale的用法、pre-

sale的释义、pre-sale的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/pre-sale>